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PROTOKÓŁ Nr VI /2011 
 z sesji  Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 25 stycznia 2011 r. 
 
 

Obrady otworzył Przewodniczący RM – Janusz Wojciech Kotasiak, stwierdzając  
na podstawie listy obecności prawomocność obrad. 
  
Sesja rozpoczęła się o godz. 12.00 
 
Następnie Przewodniczący powitał gości zaproszonych na sesję. 
 
W sesji udział wzięli:  
 
1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1 do protokołu). 
2. Prezydent Miasta – Jarosław Wilczyński 
3. Wiceprezydent Miasta – Jarosław Górczyński 
4. Wiceprezydent Miasta – Paweł Górniak 
5. Sekretarz Miasta – Marzena Dębniak 
6. Skarbnik Gminy – ElŜbieta  Pichór 
7. Poseł na Sejm RP – Jarosław Rusiecki 
8. Asystent Posła na Sejm Zbigniewa Pacelta – Paweł Celebański 
9. Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – Lech Janiszewski 
10. Przedstawicielka Radnego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – Marta Tahery 
11. Przewodniczący Rady Powiatu Ostrowieckiego – Sławomir Radlak  
12. Wicestarosta Ostrowiecki – Eligiusz Mich 
13. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta  
14. Dyrektorzy jednostek organizacyjnych i zakładów budŜetowych Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski oraz prezesi spółek gminy 
15. Przewodniczący Rad Osiedlowych. 
16. Przedstawiciele lokalnej prasy, radia i telewizji kablowych. 

 
Nieobecni radni: Stanisław Choinka, Zbigniew Duda, Włodzimierz Sajda 
 
Ad I./Przedstawienie porządku obrad. 
 
Prezydent J. Wilczyński – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Proszę o wniesienie  
w punkcie 7 – Podjęcie uchwał w sprawie, podpunkt 24, projektu uchwały Rady Miasta  
w sprawie ustalenia stawki dotacji celowej na 2011 rok dla Centrum Integracji Społecznej 
przy Fundacji „Pomocna Dłoń” w Ostrowcu Świętokrzyskim. Ta uchwała była juŜ 
omawiana na poszczególnych komisjach. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Ze swojej strony 
wnoszę do porządku obrad nowa wersję uchwały nr 1 – Państwo Radni ją otrzymali –  
o zmianach w składach osobowych Komisji Rady Miasta. JeŜeli nie ma innych propozycji 
zmian, to chcę jeszcze dodać, Ŝe w rozdziale 7 punkt 21 zamieniony został załącznik nr 1 
dotyczącego wieloletniego prognozowania finansowego. Tam nastąpiła po prostu zwykła 
pomyłka cyfrowa. W związku z tym, Ŝe nie ma innych zmian do programu, proszę  
o przegłosowanie zaproponowanych poprawek do programu sesji. 
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Radni RM jednogłośnie przyjęli zmiany do porządku obrad. 
 
Porządek obrad sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego w dniu  
25 stycznia 2011 r.: 
 
I.  Przedstawienie porządku obrad. 
II.  Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego. 
III.  ZłoŜenie ślubowania. 
IV.  Przyjęcie protokołów z sesji zwykłej i nadzwyczajnej z dnia 22 grudnia  

2010 r. oraz z dnia 30 grudnia 2010 r. 
V. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta za okres od 27 grudnia 2010 r.  

do 17 stycznia 2011 r. 
VI.  Interpelacje i zapytania. 
VII.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
1) zm. uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego; 
2) zm. uchwałę w sprawie  powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego oraz jej przewodniczącego; 
3) przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2011 rok”; 
4) zatwierdzenia rocznego planu kontroli oraz preliminarza wydatków Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2011 r.; 
5) ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 

zaocznych i zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć  
w kształceniu zaocznym; 

6) nadania nazwy drodze wewnętrznej; 
7) sprzedaŜy nieruchomości gruntowej; 
8) sprzedaŜy nieruchomości gruntowej; 
9) sprzedaŜy nieruchomości gruntowej; 
10)  sprzedaŜy nieruchomości gruntowej; 
11)  sprzedaŜy prawa uŜytkowania wieczystego działki gruntu wraz z prawem własności 

budynku; 
12)  zamiany nieruchomości; 
13)  nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec Świętokrzyski; 
14)  zm. uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski; 
15)  zm. uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski; 
16)  zm. uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski; 
17)  zm. uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski; 
18)  zm. uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski; 
19)  zm. uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski; 
20)  zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki na sfinansowanie planowanego deficytu;  
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21)  zm. uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2011 – 2023; 

22)  zm. uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 
2011 r. 

23)  wynajęcia działek gruntu zabudowanych garaŜami, połoŜonych w Ostrowcu 
Świętokrzyskim przy ul. Targowej. 

24)  ustalenia stawki dotacji celowej na 2011 rok dla Centrum Integracji Społecznej 
przy Fundacji „Pomocna Dłoń” w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

 
VIII.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
IX.  Odpowiedzi na zapytania dot. sprawozdania z prac Prezydenta Miasta. 
X. Sprawy róŜne. 
 
 
Ad. II/Podj ęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego: 
 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Zgodnie z art. 23 a ust. 1 i 2 ustawy  
o samorządzie gminnym i Statutem Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, aby stało się zadość 
treści uchwały, o której mowa, nowy radny, Pan Robert Martynowski. W związku z tym, 
najpierw moŜe przyjmiemy uchwałę, a potem odbierzemy od Pana Radnego kandydata 
ślubowanie. Taka jest w tej chwili procedura. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie uzupełnienia składu Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego. 
 
Patrz uchwała Nr VI/1/2011 – załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 
Ad. III/Zło Ŝenie ślubowania: 
 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Wobec tego zwracam się do Pana 
Roberta Martynowskiego  z prośba o  przyjęcie ślubowania. Proszę wszystkich  
o powstanie. Informuję Pana, Ŝe po odczytaniu roty wypowiada Pan słowo „Ślubuję” lub 
moŜe być ono złoŜone przez dodanie słowa „Tak mi dopomóŜ Bóg”. Czytam tekst roty:  
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuje uroczyście obowiązki 
Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy  
i jej mieszkańców”. 
Radny R. Martynowski – Ślubuję. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuje bardzo. Pozostaje mi tylko 
Panu Radnemu pogratulować przystąpienia do rodziny Radnych Rady Miasta. Myślę, Ŝe 
współpraca będzie się układała równie owocnie i znakomicie równieŜ z udziałem Pańskiej 
osoby. Dziękuję bardzo. 
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Ad. IV/Przyj ęcie protokołów z sesji zwykłej i nadzwyczajnej z dnia  
22 grudnia 2010 r. oraz z dnia 30 grudnia 2010 r.: 
 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Przechodzimy do punktu kolejnego 
dzisiejszej sesji – mianowicie przyjęcia protokołów z sesji zwykłej i nadzwyczajnej z dnia  
22 grudnia 2010 r. oraz z dnia 30 grudnia 2010 r. Zwyczajowo takie przyjęcia się głosuje. 
 
Radni RM jednogłośnie przyjęli protokoły z sesji zwykłej i nadzwyczajnej z dnia  
22 grudnia 2010 r. oraz z dnia 30 grudnia 2010 r. 
 
 
Ad. V/Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta za okres od 27 grudnia 2010 r.  
do 17 stycznia 2011 r. (załącznik nr 3 do protokołu): 
 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Punkt piąty – Sprawozdanie z prac 
Prezydenta Miasta za okres od 27 grudnia 2010 r. do 17 stycznia 2011 r. Czy w tej kwestii 
są jakieś pytania? Proszę bardzo, Pan Radny Ryszard Binensztok chce. 
Radny R. Binensztok – Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! Panowie 
Prezydenci! Panie Prezydencie! W imieniu Klubu Sojuszu Lewicy Demokratycznej mam 
dwa wnioski, a mianowicie na stronie 2 pkt 4 powołał Pan Gminną Komisję 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Bardzo byśmy prosili o skład tej komisji.  
I pkt 6 strona 3 – powołanie Komisji Przetargowej – tez o to samo Pana Prezydenta 
prosimy. Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania 
do treści tegoŜ punktu? Pan Radny Zbigniew Moskalewicz, proszę bardzo. 
Radny Z. Moskalewicz – Ja mam pytanie. Chciałbym się dowiedzieć – to jest strona 3 – 
sprawy organizacyjne i róŜne – opracowanie planu akcji kurierskiej w Ostrowcu, co to jest 
ta akcja kurierska. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? 
Bardzo proszę, Pani Radna ElŜbieta Helicka. 
Radna E. Helicka – Panie Przewodniczący! Panowie Prezydenci! Wysoka Rado!  
W drugim punkcie – sprawy z zakresu gospodarki komunalnej, Pan Prezydent podjął 
zarządzenie w sprawie powierzenia realizacji utrzymania czystości chodników na terenie 
miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Ja chciałabym się upewnić, czy to jest to 
zapowiadane uzgodnienie tak, Ŝe po prostu chodniki będą wszystkie czyste i zadbane, a 
nie jakieś częściowo utrzymane w czystości, częściowo zaniedbane, w zaleŜności od tego, 
kto jest odpowiedzialny. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych 
jeszcze wnosi jakieś uwagi do sprawozdania z prac Prezydenta Miasta? JeŜeli nie 
przechodzimy do punktu następnego, mianowicie Interpelacje i zapytania. 
 
 
Ad. VI/Interpelacje i zapytania:  
 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Bardzo proszę, Pan Radny Zbigniew 
Moskalewicz. 
Radny Z. Moskalewicz – Szanowny Panie Prezydencie! Szanowny Panie 
Przewodniczący! Szanowni Państwo!  
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1) Na wiosnę otworzymy po kapitalnym remoncie budynek dawnego MOMP – u i dlatego 
musimy się przygotować do tego z wielką starannością. Jak wiemy, do pomieszczeń  
w tym budynku przeprowadza się miejskie i powiatowe instytucje pomocowe, 
obsługujące tysiące osób z miasta i całego powiatu. Jedną z najwaŜniejszych rzeczy jest 
przystosowanie rozkładu autobusów MPK I PKS do tej nowej sytuacji. Pragnąłbym, aby 
dyrekcja MPK uwzględniła w rozkładach jazdy linii dojeŜdŜających i odjeŜdŜających  
z pętli przy ul. Świętokrzyskiej kursowanie autobusów niskopodwoziowych, a takŜe, aby 
kursy te były odpowiednio oznaczone na tabliczkach z rozkładem jazdy. Chciałbym, aby 
dyrekcja ostrowieckiego PKS uwzględniła w planach kursowania autobusów moŜliwość 
podjazdu swoich autobusów na pętlę przy ul. Świętokrzyskiej. Zaproponowane 
rozwiązania słuŜyłyby osobom chorym, starszym, osobom z małymi dziećmi oraz 
mieszkańcom innych miejscowości w bezpiecznym i bezproblemowym dotarciu do 
instytucji, które rozpoczną swoją działalność w biurowcu przy ul. Świętokrzyskiej. Proszę 
o odpowiedź na piśmie (interpelacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu) 
2) Wnioskuję o powstanie przystanku „na Ŝądanie” przy ul. Sandomierskiej obok 
Centrum Kształcenia Ustawicznego. Dojście do budynku Centrum Kształcenia 
Ustawicznego od przystanków najbliŜszych jest dla wielu starszych osób, często 
niepełnosprawnych, wielkim problemem. Przypominam, Ŝe pod koniec ubiegłego roku do 
budynku CKU przeprowadził się Związek Nauczycielstwa Polskiego, którego członkami 
jest grupa blisko 300 emerytów i rencistów. Jednocześnie by to było wielkie udogodnienie 
dla osób, które codziennie są klientami przedsiębiorstw I bur, znajdujących się na terenie 
Centrum Przedsiębiorczości. Proszę o odpowiedź na piśmie. (interpelacja stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu) 
3) Wielu kierowców denerwuje sytuacja, jaka ma miejsce na kilku skrzyŜowaniach 
ostrowieckich ulic, gdzie wydzielone są pasy prawo skrętu, ale niestety nie ma niezaleŜnie 
działającej sygnalizacji świetlnej, dlatego proszę o skierowanie pytania do zarządców 
dróg wojewódzkich i powiatowych, w których władaniu są takie skrzyŜowania, czy 
planują wprowadzenie niezaleŜnie działającej sygnalizacji prawo skrętu na 
skrzyŜowaniach, gdzie istnieją wydzielone pasy ruchu. Dziękuję bardzo. (interpelacja 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 
 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Pan Radny Edward 
Kunat. 
Radny J. E. Kunat – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Ja zgłaszałem kiedyś, jeszcze 
w ubiegłej kadencji problem postawienia znaku dla osób niepełnosprawnych  
na os. Ogrody i 12 listopada Urząd Miasta wystosował stosowne pismo do Powiatu, 
zacytuję tu: „Rada Miasta zwraca się z prośbą o wyznaczenie oznakowania na parkingu za 
Przychodnią „Rodzina” przy ul. Dziewulskiego miejsca parkingowego dla inwalidów”.  
W odpowiedzi otrzymaliśmy takie pismo, Ŝe Wydział Dróg Starostwa Powiatowego 
informuje, Ŝe nie jest zarządcą dróg w rejonie Przychodni „Rodzina”  
przy ul. Dziewulskiego. Proszę Państwa! Ile miesięcy trwa na to, Ŝeby ustalić, czyja 
działka pod kogo naleŜy. W związku z tym mam prośbę, Ŝeby to jak najszybciej ustalić,  
tą własność, czyja ta działka jest i Panie Prezydencie, ten znak, Ŝeby jak najszybciej 
stanął, dlatego, Ŝe jest tam siedziba Stowarzyszenia „Tacy sami” I trzeba tym ludziom coś 
pomóc. Nie moŜe to się przeciągać wiele miesięcy. Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Radny 
Dariusz Kaszuba. 
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Radny D. Kaszuba – Panie Przewodniczący! Panowie Prezydenci! Wysoka Rado!  
W ubiegłym roku szkolnym ostrowieckie gimnazja otrzymały wymierną pomoc  
w zapewnieniu większego bezpieczeństwa w postaci dyŜurów straŜników StraŜy 
Miejskiej. DyŜury pełnione w szkole, a zwłaszcza w jej obrębie przyniosły konkretne 
rezultaty w postaci zmniejszonej liczby wagarujących i spóźniających się na lekcje. 
Zwiększeniu uległo równieŜ bezpieczeństwo w otoczeniu w/w placówek. Zwracam się 
więc z wnioskiem o przywrócenie dyŜurów straŜników StraŜy Miejskiej na terenach szkół 
gimnazjalnych w naszym mieście, bowiem sygnały, jakie w tej sprawie otrzymuję 
potwierdzają potrzebę przywrócenia takowych dyŜurów. Bardzo proszę o odpowiedź na 
piśmie. Dziękuję bardzo. (interpelacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 
 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Pan Radny Wojciech 
Lesiak. 
Radny W. Lesiak – Panie Przewodniczący! Panowie Prezydenci! Wysoka Rado! 
Stypendia sportowe przyznawane przez Prezydenta są bardzo zróŜnicowane. Budzi to 
wiele kontrowersji nie tylko w środowisku sportowym, ale równieŜ wśród wielu 
mieszkańców miasta. RóŜnice w wysokości stypendiów są bardzo duŜe. Proszę więc  
o wyjaśnienie, jakimi kryteriami kierował się Pan rozdzielając pieniądze na poszczególne 
dyscypliny sportowe i czemu pływacy mając tak duŜe osiągnięcia dla naszego miasta 
dostali takie niskie stypendia? Bardzo proszę o odpowiedź na piśmie. Dziękuję. 
(interpelacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych 
jeszcze? Pan Wojciech Mazur w tej chwili. 
Radny W. Mazur – Panie Prezydencie! Panie Przewodniczący! Szanowni Radni! Moja 
interpelacja dotyczy  kanalizacji deszczowej. Czy podjęte są działania w zakresie 
porządkowania kanalizacji deszczowej na terenie Gminy? Znane są przypadki, Ŝe tak  
do końca nie wiadomo, czyją własnością – Gminy czy Powiatu jest kanalizacja deszczowa 
np. ul. Polna. Inwestorzy często nie mają moŜliwości doprowadzenia wód opadowych  
do kanalizacji deszczowej, bo istniejąca kanalizacja w ulicach zbiera tylko wodę z ulic, 
co powoduje spory i blokowanie inwestycji. Czy jest opracowany program kanalizacji 
deszczowej dla miasta? Są w mieście newralgiczne miejsca, gdzie roztopy śniegu czy 
obfite opady deszczu powodują, ze drogi staja się nieprzejezdne – ulice: Dąbrowskiej, 
Rydla, Mickiewicza, Sienkiewicza. Czy dokonywane są przeglądy droŜności kanałów  
i studzienek? Dziękuję. (interpelacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Proszę Pana Radnego 
Henryka RoŜnowskiego. 
Radny H. RoŜnowski – Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Wysoka Rado!  
Ja mam w zasadzie 2 pytania. 
1) Pierwsze dotyczyłoby budynku po Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej. Gdy on się 
wyprowadzi, ten Ośrodek się wyprowadzi to MOMP– u, jakie są plany zagospodarowania 
tego budynku? I tutaj bym miał taka propozycję, aby przenieść tam 2 stowarzyszenia, 
które zajmują pomieszczenia w Ŝłobku na osiedlu Ogrody, tym samym powiększy się 
powierzchnia dla tego Ŝłobka, bo duŜo jest osób takich, które, no nie mogą tych dzieci 
zostawiać w Ŝłobku, bo moŜliwości tego Ŝłobka są ograniczone. 
2) I druga sprawa – mam pytanie, w zasadzie do Wydziału Inwestycji, bo ul. Gajowa jest 
w tej chwili nieprzejezdna i mam pytanie – kiedy nastąpi zakończenie tej inwestycji, bo 
ten sposób prowadzenia inwestycji bardzo utrudnia Ŝycie ludziom, bo zablokowana jest 
ulica od ulicy ZboŜowej, nie ma dojazdu od ul. Bałtowskiej, no a teraz przy tych 
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roztopach, no jeszcze moŜe nie wiosennych, ale juŜ jest bardzo źle. Prosiłbym  
o wyjaśnienie, kiedy nastąpi zakończenie tej inwestycji. Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo Panu Radnemu. Proszę 
jeszcze raz Pani Radna Helicka. 
Radna E. Helicka – Panie Przewodniczący! Panowie Prezydenci! Wysoka Rado! Jesienią 
ubiegłego roku rozpoczął się remont chodnika i nawierzchni przy ul. Piaski. Zdjęto 
wówczas wiatę przystankową, nowa wiatę, ładną, nowa wiatę i rzucono tą wiatę bez 
zabezpieczenia. Atak zimy przerwał prace remontowe a wandale wybili środkowa szybę. 
Wiata leŜy i kusi chętnych do dalszej dewastacji. Wiemy, Ŝe są przystanki bez wiat 
przystankowych,  a środki przeznaczone na ich montaŜ są ograniczone w budŜecie. 
UwaŜam, Ŝe niszczenie tej wiaty jest przejawem niegospodarności. Dziękuję. 
(interpelacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Proszę, kto z Państwa 
Radnych jeszcze zabiera głos w punkcie? Pan  Dariusz Wierzbiński. 
Radny D. Wierzbiński – Panowie Prezydenci! Wysoka Rado! Mieszkańcy remontowanej 
ulicy Kuźnia – Dobra zwrócili się do mnie z prośba o interwencję w następującej sprawie. 
Na wysokości ul. Kuźnia 76 z jednej strony jest teren zawyŜony, z drugiej zaniŜony.  
W konsekwencji moŜe przyczynić się do problemów z wjazdami na posesje. Proszę  
o rozwiązanie zaistniałego problemu. Dziękuję. (interpelacja stanowi załącznik nr 11 
 do protokołu) 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa 
Radnych jeszcze w punkcie Interpelacje i zapytania zabiera głos? Nie widzę. W związku  
z tym zamykam ten punkt obrad i przechodzimy do punktu 7 – podjecie uchwał  
w sprawie. 
 
 
Ad. VII/ Podj ęcie uchwał w sprawie: 
 
1) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Uchwałą pierwszą jest sprawa 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia składów osobowych stałych komisji Rady 
Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Wyjaśniam, Ŝe Pan Radny Binensztok zmienia 
komisje – przechodzi do Komisji Strategii i Rozwoju Miasta, natomiast zaprzysięŜony  
w dniu dzisiejszym Pan Radny Robert Martynowski wybrał dwie komisje – BudŜetową  
i Komisję Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu. Wobec tego czy są jakieś zapytania 
do treści projektu uchwały z Państwa strony, z Państwa Radnych? JeŜeli nie ma, proszę  
o głosowanie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 
składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 
 
Patrz uchwała Nr VI/2/2011 – załącznik nr 12 do protokołu. 
 
2) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Przechodzimy do kolejnego projektu 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego oraz jej przewodniczącego. Z treścią uchwały Państwo się juŜ 
zapewne zapoznali. Czy są jakieś uwagi do projektu tejŜe uchwały? Nie widzę.  
W związku z tym uchwałą tą powołujemy Komisję Rewizyjną w składzie siedmiu osób. 
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Przypomnę – Stanisław Choinka, Barbara Cudzik, Jan Edward Kunat, Pan Robert 
Martynowski i Pan RoŜnowski,  Pani Halina Sławek i Pan Dariusz Wierzbiński.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz jej 
przewodniczącego. 
 
Patrz uchwała Nr VI/3/2011 – załącznik nr 13 do protokołu. 
 
3) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Kolejny projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Planu pracy Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na rok 2011. Plan jest 
załącznikiem i chce tutaj Państwu Radnym wyjaśnić, Ŝe jest to plan ramowy, obejmujący 
podstawowe sesje dotyczące głównie, jak Państwo widzą, rozpatrzenia sprawozdania  
z wykonania budŜetu, za pierwsze półrocze takŜe oraz projektu budŜetu na rok 2012. Inne 
sesje, których zapewne będzie kilkanaście w tym roku dotyczyć będą juŜ doraźnych 
spraw, w związku z tym po prostu nie są one ujęte w planie. Tyle odnośnie projektu Planu 
Pracy. Czy są jakieś głosy Państwa Radnych, stanowiska w tej sprawie? Bardzo proszę. 
Nie widzę. W związku z tym proszę o przegłosowanie projektu uchwały dotyczącej Planu 
pracy Rady Miasta na rok 2011. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego na 2011 rok”. 
 
Patrz uchwała Nr VI/4/2011 – załącznik nr 14 do protokołu. 
 
4) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Przechodzimy do projektu uchwały 
czwartej z kolei w punkcie siódmym, mianowicie w sprawie zatwierdzenia rocznego 
planu kontroli oraz preliminarza wydatków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego na 2011 r. Czy Państwo Radni mają jakieś uwagi co do treści projektu 
tejŜe uchwały? Ja bym chciał równieŜ poprosić, skoro nie ma Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej, prosić zastępcę, Pana Radnego Jana Edwarda Kunata odnośnie planu. Czy 
jest coś tutaj na rzeczy, Ŝeby moŜna było wyjaśnić? 
Radny J. E. Kunat – Komisja jednogłośnie zatwierdziła taki plan, jak Państwu przedstawił 
Pan Przewodniczący, chyba, Ŝe macie Państwo jeszcze jakieś uwagi ewentualnie. Zresztą 
to jest  plan taki w tej chwili ramowy i w miarę potrzeb moŜe być w roku zmieniany  
i względnie jakiś nowy temat dodany itd. TakŜe to tylko taka „ramówka”. Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Czy Państwo radni 
mają jakieś uwagi do tego planu? JeŜeli nie, proszę o przegłosowanie. 
  
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie w sprawie zatwierdzenia rocznego 
planu kontroli oraz preliminarza wydatków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego na 2011 r. 
 
Patrz uchwała Nr VI/5/2011 – załącznik nr 15 do protokołu. 
 
5) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Kolejny projekt uchwały w sprawie 
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 
zaocznych i zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu 
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zaocznym. Ja bym poprosił  Pana Przewodniczącego Komisji Edukacji o stanowisko 
Komisji w tej sprawie. 
Radny M. Kuszewski – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Komisja Edukacji 
obradowała równieŜ nad tym projektem uchwały. Został on przyjęty jednogłośnie,  
a wynika to z tego faktu, iŜ uchwała ta jest następstwem zmian w prawie oświatowym. 
Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Czy są jakieś zapytania 
ze strony Państwa Radnych?  Nie widzę. Wobec tego proszę o głosowanie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie w sprawie ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół zaocznych i zasad zaliczania  
do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym. 
 
Patrz uchwała Nr VI/6/2011 – załącznik nr 16 do protokołu. 
 
6) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Następny projekt uchwały  
– w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej – dotyczy ulicy Morelowej. Bardzo bym 
prosił Komisję Samorządową i chyba Komisję Strategii o stanowisko w tej sprawie. 
Bardzo proszę. 
Radny Z. Moskalewicz – Komisja na swoim posiedzeniu jednogłośnie przyjęła 
zaproponowany projekt uchwały i nazwę ulicy. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – A Komisja Strategii? 
Radny W. Mazur – Panie Przewodniczący! Komisja Strategii równieŜ jednogłośnie 
zaopiniowała tą uchwałę, jak równieŜ wszystkie uchwały do uchwały numer 19 naszego 
programu, bo to są wszystkie uchwały odnośnie sprzedaŜy, zamiany nieruchomości. 
Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuje. To będę juŜ pamiętał o tym. 
Wobec tego czy są jakieś uwagi dotyczące projektu tej uchwały – ul. Morelowej? Nie ma. 
Wobec tego proszę o głosowanie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
 
Patrz uchwała Nr VI/7/2011 – załącznik nr 17 do protokołu. 
 
7) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – I projekt następny – w sprawie 
sprzedaŜy nieruchomości gruntowej. Projekt uchwały wszyscy Państwo znają – dotyczy 
ul. Kili ńskiego. Pan Przewodniczący Komisji Strategii wyraził stanowisko Komisji w tej 
sprawie. Czy Państwo Radni maja jakieś uwagi, zapytania odnośnie projektu uchwały? 
Nie widzę. W związku z tym proszę o głosowanie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie sprzedaŜy nieruchomości gruntowej. 
 
Patrz uchwała Nr VI/8/2011 – załącznik nr 18 do protokołu. 
 
8) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – I następny projekt uchwały  
– w sprawie sprzedaŜy nieruchomości gruntowej – róg Siennieńskiej i Armii Krajowej. To 
Państwo Radni macie przed sobą i plan geodezyjny, takŜe wiemy o co chodzi. Znamy 
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stanowisko Komisji Strategii. Czy są pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie widzę.  
W związku z tym proszę o głosowanie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie sprzedaŜy nieruchomości gruntowej. 
 
Patrz uchwała Nr VI/9/2011 – załącznik nr 19 do protokołu. 
 
9) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Następny projekt uchwały  
– w sprawie sprzedaŜy nieruchomości gruntowej przy ul. Henryka Samsonowicza, 
Sienkiewicza, przepraszam. Znamy stanowisko Komisji Strategii. Czy Państwo Radni 
mają jakieś uwagi do projektu uchwały? Nie widzę. Proszę o głosowanie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie sprzedaŜy nieruchomości gruntowej. 
 
Patrz uchwała Nr VI/10/2011 – załącznik nr 20 do protokołu. 
 
10) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Następny projekt uchwały –  
w sprawie sprzedaŜy nieruchomości gruntowej. Jak powiem, Ŝe przy ul. Świętokrzyskiej, 
to się chyba nie pomylę tym razem. Stanowisko Komisji znamy. Czy Państwo Radni maja 
jakieś uwagi, zastrzeŜenia, pytania dotyczące projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego 
proszę o głosowanie, proszę Państwa. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie sprzedaŜy nieruchomości gruntowej. 
 
Patrz uchwała Nr VI/11/2011 – załącznik nr 21 do protokołu. 
 
11) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Następny projekt uchwały –  
w sprawie sprzedaŜy prawa uŜytkowania wieczystego działki gruntu wraz z prawem 
własności budynku. Stanowisko Komisji Strategii jest znane Państwu, wyraŜone przez 
Pana Przewodniczącego. Jest obszerne uzasadnienie.  Czy Państwo Radni maja jakieś 
pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie widzę. Proszę wobec tego o głosowanie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie sprzedaŜy prawa uŜytkowania 
wieczystego działki gruntu wraz z prawem własności budynku. 
 
Patrz uchwała Nr VI/12/2011 – załącznik nr 22 do protokołu. 
 
12) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Następny projekt uchwały  
– w   punkcie siódmym to juŜ jest dwunasta uchwała – w sprawie zamiany nieruchomości. 
Bardzo proszę Pana Prezydenta o komentarz do projektu uchwały. 
Prezydent J. Wilczyński – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Ja chciałem wnieść 
autopoprawkę do projektu uchwały pkt 7 podpunkt 12, gdzie § 3 otrzymuje brzmienie: 
„W uchwale Nr 648/2010 Rady Miasta Ostrowca z dnia 5 lutego 2010 roku w sprawie 
sprzedaŜy działek gruntu uchyla się § 1 punkty 1 – 8”. Pozostałe zapisy w projekcie 
uchwały pozostają bez zmian i zostały zapisane pod kolejnymi numerami paragrafów. 
Wprowadzenie tej autopoprawki wyeliminuje z obiegu część wcześniejszej uchwały, 
zgodnie z którą działki objęte niniejszym projektem  przeznaczone były do sprzedaŜy. 
Dziękuję. 
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Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję. Czy Państwo Radni maja 
jakieś uwagi do projektu uchwały i do wniesionej autopoprawki przez Pana Prezydenta, 
jakieś zapytania? Sądzę, Ŝe wyjaśnienie jest czytelne, w związku z tym jeŜeli nie ma, to 
proponuję głosowanie z naniesiona przez Pana Prezydenta poprawką. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zamiany nieruchomości . 
 
Patrz uchwała Nr VI/13/2011 – załącznik nr 23 do protokołu. 
 
13) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Kolejny projekt uchwały w sprawie 
nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, połoŜonej przy ul. Jana 
Samsonowicza. Sądzę, Ŝe Państwu temat jest powszechnie znany, to jest scalanie gruntu. 
Czy są jakieś uwagi Państwa co do projektu uchwały? Nie widzę. Sądzę, Ŝe uchwała jest 
jasna i czytelna. Proszę wobec tego uprzejmie o głosowanie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. 
 
Patrz uchwała Nr VI/14/2011 – załącznik nr 24 do protokołu. 
 
14) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Następny projekt uchwały 
zmieniający uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski. TeŜ dotyczy to rejonu ulicy Samsonowicza. Kto z Państwa Radnych ma 
jakieś uwagi, zapytania do projektu uchwały? Wobec tego proszę o głosowanie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nabycia 
nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. 
 
Patrz uchwała Nr VI/15/2011 – załącznik nr 25 do protokołu. 
 
15) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Wobec tego przechodzimy do 
następnej uchwały. W punkcie siódmym jest to uchwała numer 15 – zmieniająca  uchwałę 
w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, takŜe  
w rejonie ulicy Samsonowicza. Czy Państwo Radni mają jakieś uwagi, zapytania, 
wątpliwości? Bardzo proszę. Nie widzę, w związku z tym proszę o głosowanie nad 
projektem uchwały. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nabycia 
nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. 
 
Patrz uchwała Nr VI/16/2011 – załącznik nr 26 do protokołu. 
 
16) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Uchwała w punkcie siódmym, 
numer 16, zmieniająca  uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski, nadal jesteśmy przy ulicy Samsonowicza, dla jasności sprawy. 
Czy są jakieś zapytania odnośnie projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę  
o głosowanie Państwa Radnych. 
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nabycia 
nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. 
 
Patrz uchwała Nr VI/17/2011 – załącznik nr 27 do protokołu. 
 
17) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – I następna uchwała, w punkcie 
siódmym siedemnasty numer posiada – zmieniająca  uchwałę w sprawie nabycia 
nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, nadal jesteśmy przy ulicy 
Zielona – Samsonowicza. Czy są jakieś uwagi Państwa Radnych? Punkt siódmy, projekt 
uchwały siedemnasty. Czy są jakieś uwagi Państwa Radnych dotyczące projektu 
uchwały? Nie widzę. W związku z tym proszę o głosowanie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nabycia 
nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. 
 
Patrz uchwała Nr VI/18/2011 – załącznik nr 28 do protokołu. 
 
18) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – I uchwała numer 18 w punkcie 
siódmym, tak jest, zmieniająca  uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, w rejonie,  przy ulicy Samsonowicza. Są pytania  
w sprawie ze strony Państwa Radnych? Nie widzę. Przechodzimy w związku z tym  
do głosowania.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nabycia 
nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. 
 
Patrz uchwała Nr VI/19/2011 – załącznik nr 29 do protokołu. 
 
19) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Uchwała w punkcie siódmym  
numer 19, zmieniająca  uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski, ulica Samsonowicza. Pytania ze strony Państwa Radnych 
odnośnie projektu uchwały? Nie widzę. W związku z tym proszę uprzejmie o głosowanie.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nabycia 
nieruchomości na rzecz Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. 
 
Patrz uchwała Nr VI/20/2011 – załącznik nr 30 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Szanowni Państwo Radni! Proponuję  
w tym momencie zrobienie przerwy na jeden kwadrans na zrelaksowanie się. Dziękuję. 
 
Przerwa w obradach trwała od godz. 12.40 do godz. 13.00. 
 
20) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Wznawiam obrady. Przechodzimy 
do uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki na sfinansowanie 
planowanego deficytu. Prosiłbym Pana Przewodniczącego Komisji BudŜetowej Czy są 
jakieś uwagi do projektu uchwały? Pan Przewodniczący Komisji BudŜetowej  
o stanowisko Komisji w tej sprawie. 
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Radny H. RoŜnowski – Panie Przewodniczący! Komisja BudŜetu na swoim posiedzeniu 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały oraz projekty uchwał 21,22 i 24. Dziękuję 
bardzo. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Czy Państwo Radni 
maja jakieś uwagi co do projektu uchwały? Nie widzę. W związku z tym proszę  
uprzejmie o głosowanie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 
poŜyczki na sfinansowanie planowanego deficytu. 
 
Patrz uchwała Nr VI/21/2011 – załącznik nr 31 do protokołu. 
 
21) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Następny projekt uchwały 
zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2011 – 2023. Czy Państwo Radni maja jakieś uwagi co 
do projektu uchwały? Pan Przewodniczący Komisji BudŜetowej wyraził stanowisko 
Komisji w tej sprawie, w związku z tym proszę o głosowanie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2011 – 2023. 
 
Patrz uchwała Nr VI/22/2011 – załącznik nr 32 do protokołu. 
 
22) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – I następny projekt uchwały, 
znajdujący się pod pozycją 22, zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. Czy Państwo Radni maja jakieś uwagi dotyczące 
projektu uchwały? Stanowisko Komisji BudŜetowej juŜ znamy, w związku z czym proszę 
o zgłaszanie uwag lub jakichś zapytań. Nie widzę. W związku z tym proszę o głosowanie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
budŜetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2011 r. 
 
Patrz uchwała Nr VI/23/2011 – załącznik nr 33 do protokołu. 
 
23) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Kolejna uchwała – w sprawie 
wynajęcia działek gruntu zabudowanych garaŜami, połoŜonych w Ostrowcu 
Świętokrzyskim przy ul. Targowej. Pan Radny, Przewodniczący Komisji Strategii 
załączył do swojego zdania, Ŝe taka uchwała takŜe była procedowana. Czy Komisja 
BudŜetowa ma takŜe uwagi co do projektu uchwały formalne? Nie były , nie było 
tematem, było na Komisji Strategii. Dobrze. W związku z tym czy Państwo Radni maja 
jakieś uwagi dotyczące projektu tejŜe uchwały? Nie widzę. W związku z tym proszę  
o głosowanie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wynajęcia działek gruntu 
zabudowanych garaŜami, połoŜonych w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Targowej. 
 
Patrz uchwała Nr VI/24/2011 – załącznik nr 34 do protokołu. 
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24) Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – I w tej chwili mamy juŜ ostatnią 
uchwałę, która ma numer kolejny 24 w punkcie siódmym – w sprawie ustalenia stawki 
dotacji celowej na rok 2011 dla Centrum Integracji Społecznej przy Fundacji „Pomocna 
Dłoń” w Ostrowcu Świętokrzyskim – to, co Pan Prezydent wnosił dzisiaj na początku 
naszej sesji. Czy są uwagi dotyczące projektu tejŜe uchwały? Nie widzę. W związku  
z tym proszę o głosowanie.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie ustalenia stawki dotacji celowej na rok 
2011 dla Centrum Integracji Społecznej przy Fundacji „Pomocna Dłoń” w Ostrowcu 
Świętokrzyskim  
 
Patrz uchwała Nr VI/24/2011 – załącznik nr 35 do protokołu. 
 
 
Ad. VIII/Odpowiedzi na interpelacje i zapytania: 
 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Szanowni Państwo Radni! 
Przechodzimy do punktu ósmego – odpowiedzi na interpelacje i zapytania. Bardzo proszę 
Pana Prezydenta o zabranie głosu w tym punkcie. 
Prezydent J. Wilczyński – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Oczywiście wszędzie 
tam, gdzie Państwo prosili o odpowiedź na piśmie, taka odpowiedź będzie ale mimo 
wszystko, jeśli to dotyczy bieŜących takich spraw, to się do tego wszystkiego odniosę.  
JeŜeli chodzi o interpelacje Radnego Moskalewicza, oczywiście po oddaniu MOMP – u 
będziemy przekierowywać część transportu publicznego w tamtym kierunku. Oczywiście 
do tego dojdzie hala, w przyszłym roku Centrum Tradycji Hutnictwa, czyli mamy wysoką 
naturalna potrzebę uruchomienia dodatkowych linii obsługujących ta część miasta. Dalej, 
wniosek o przystanek na Ŝądanie obok Centrum Kształcenia Ustawicznego – tym tematem 
teŜ się juŜ wstępnie zajmowaliśmy. Tam jest mały problem – brakującej zatoczki. Droga 
jest Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad i jeŜeli by taka zatoczka powstała, 
zarządca by taką wyraził zgodę i wybudował, no to nie widzę przeszkód, w przeciwnym 
wypadku moŜemy tu mieć problem z uzyskaniem jakichkolwiek zezwoleń  
na zatrzymywanie się. Ale to jest 200 m, a tu chodzi o to, Ŝeby było na miejscu. Niestety 
Pani Skarbnik nie wyraŜa zgody na zrobienie zatoczki na podwórku.  
SkrzyŜowania w mieście, sygnalizacja prawo skrętów – do zarządców skierujemy 
oczywiście, to jest Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich i Starostwo Powiatowe.  
O tym przypominamy od czasu do czasu, praktycznie nie ma chyba roku, Ŝeby takich 
sygnałów ze strony Gminy Ostrowiec w kierunku zarządców dróg nie było.  
Radny Kunat przytoczył tutaj korespondencje pomiędzy Gminą a Powiatem dotyczącą 
znaku dla osób niepełnosprawnych. Z informacji, które uzyskałem wynika wprost, Ŝe 
grunt naleŜy do Skarbu Państwa i my jako Gmina nie moŜemy być tam inwestorem. 
Została odpowiedź na to pismo, które Pan zacytował przez Naczelnika Bienia wysłana do 
Starostwa Powiatowego. Korespondencja trwa. Przechodzimy dalej. 
Radny Dariusz Kaszuba – odnośnie StraŜy Miejskiej w gimnazjach – wniosek  
o przywrócenie dyŜurów. Tutaj będziemy się przyglądać sytuacji, ja do końca nie jestem 
przekonany czy miejsce straŜnika to jest szkoła, czy wokół szkoły i patrole „lotne”.  
Ja uwaŜam, Ŝe za porządek na terenie szkoły  powinni odpowiadać nauczyciele, dyrekcja 
szkół. To ma swoje plusy i minusy i dlatego dyskutujemy, czy utrzymywać takie dyŜury, 
czy moŜe „lotne” dyŜury StraŜy Miejskiej wokół szkół bo główny problem, jaki pojawiał 
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się, gdy straŜnik jest w szkole to sygnały np. od mieszkańców sąsiednich bloków, gdzie 
młodzieŜ gdzieś tam się wymykała i np. paliła papierosy w klatce schodowej, czy coś 
takiego. Na pewno będziemy to wszystko monitorować i obserwować całą sytuacje.  
JeŜeli chodzi o stypendia sportowe, oczywiście udzielę odpowiedzi na piśmie i podstawą 
mojego działania jest uchwała Rady Miasta. Wszystko co robię, robię zgodnie z uchwałą 
Rady Miasta. Zawsze, nie pamiętam takiego roku, Ŝeby stypendia nie budziły 
kontrowersji, bo to jest podejście do oceny subiektywne. KaŜda osoba uwaŜa, Ŝe on jest 
najlepszym sportowcem itd. Powiem jedno – na dzień dzisiejszy ta cała dyskusja 
powoduje to, Ŝe się zastanawiam, czy w ogóle wypłacać stypendia sportowe. JeŜeli tak 
dalej będzie, to uwaŜam, Ŝe chcemy pomagać sportowcom, a jeŜeli działacze, tudzieŜ 
rodzice itd. traktują to jako formę przychodu, dochodu i mamy być tutaj i Państwo jako 
Rada, która, dajecie mi przyzwolenie i ja tutaj, noszenie w zębach, za przeproszeniem, to 
trzeba się zastanowić czy w ogóle jest sens wypłaty stypendiów. 
Radny Mazur – nie ma go, to nie będę odpowiadał. Program taki jest. Pomału tą 
kanalizację deszczową robimy, co roku ona jest udraŜniana, budujemy separatory wód 
deszczowych, bo taki mamy obowiązek i staramy się to wspólnie z Powiatem realizować 
pewne tez zadania. 
Radny RoŜnowski – budynek po MOPS – ie. Dokładnie na Klubie TOS równieŜ o tym 
rozmawialiśmy, dosłownie, tak jak Pan mówi. W związku z tym, Ŝe pojawiają się, no ale 
właśnie się zastanawiam, czy nie mam podsłuchu. Powiem tak – jest, tutaj załatwilibyśmy 
w ten sposób dwa problemy, jest to, rozwaŜamy dwa problemy. Na pewno część obiektów 
przejmie Fundacja „Pomocna Dłoń” i Centrum Integracji Społecznej. Pozostałą część 
obiektów mogłyby przejąć właśnie te dwie organizacje bo one potrzebują troszkę 
powierzchni na swoje działania. Wtedy byśmy mieli moŜliwość zaproponowania większej 
powierzchni dla istniejącego tam Ŝłobka i przedszkola, które jest przy Ŝłobku czy punktu 
przedszkolnego. Bierzemy pod uwagę i to bardzo powaŜnie. 
Ulica Gajowa – to jest inwestycja w toku,  na szczęście nie na wielu tych ulicach to 
wszystko trwa. Ja mam tez nieszczęście mieszkać w pobliŜu ulicy Folwarcznej, która tez 
pozostawia wiele do Ŝyczenia, ale musimy się wszyscy uzbroić w cierpliwość bo ta 
inwestycja jest nie zakończona, myślę, Ŝe wiosna tego roku wykonawcy przystąpią do 
uporządkowania tej całej sytuacji. Na dzień dzisiejszy grunt jest zamarznięty. My 
będziemy tutaj ze swojej strony naciskać na inwestora czyli Miejskie Wodociągi  
i Kanalizację, aby odbiory były dobrze robione, łącznie z tym, Ŝe tutaj myślimy o zakupie 
aparatu do mierzenia zagęszczenia terenu, bo nam się to nie podoba, Ŝe wszystko jest ok., 
a po jakimś czasie ziemia siada. 
Radna Helicka pyta o wiatę przystankową w ul. Piaski – Gmina planowała tam montaŜ 
dwóch wiat typu „smyk”, takich mniejszych przy zatokach autobusowych przy tej ulicy, 
zadanie to nie zostało zrealizowane w związku z tym, Ŝe z Powiatem trwała chyba 
inwestycja jeszcze. Tam jest przedłuŜona umowa do wiosny. W kaŜdym bądź razie 
wykonawca odpowiada za stan tej wiaty. Ta wiata ma być przeniesiona stamtąd w stanie 
nie pogorszonym ustawiona według porozumienia przy ul. Świętokrzyskiej obok  
MOMP – u i będziemy sprawdzać, w jakim stanie ona jest. Oczywiście, co zostało 
uszkodzone, musi być przywrócone do stanu pierwotnego. 
Teraz dalej, Dariusz Wierzbiński – jeŜeli chodzi o ul. Kuźnia, problem z wjazdem do 
posesji przy 76 – obecnie trwają prace związane z przebudowa tej ulicy. Tam jest dosyć 
specyficzna lokalizacja tej posesji, zbyt wysokie połoŜenie w stosunku do drogi  
i pozostałych budynków, wymaga to wykonania dodatkowych pomiarów oraz zmiany 
konfiguracji, niwelety projektowanej nowej nawierzchni ulicy. JuŜ to uzgodnione jest 
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wszystko z właścicielem posesji, jak ma być i ustalono sposób rozwiązania problemu, 
czyli pracownicy doszli do porozumienia z obywatelem, który jest właścicielem tej 
posesji. Tyle. Dziękuję serdecznie. 
 
 
Ad. IX/Odpowiedzi na zapytania dot. sprawozdania z prac Prezydenta  
Miasta: 
 
Prezydent J. Wilczyński – Po kolei – Pan Ryszard Binensztok w imieniu Klubu SLD pytał 
o Komisje Przetargową prowadzącą przetargi na wynajem lokali uŜytkowych. Skład 
Komisji, która powołałem zarządzeniem z dnia 27 grudnia 2010 roku to: Wojciech Mazur 
– Przewodniczący Komisji, Dariusz Wierzbiński – Zastępca Przewodniczącego komisji, 
Henryk RoŜnowski – członek Komisji, Jan Edward Kunat – członek Komisji i Maciej 
Spurek – członek Komisji. To są radni, przedstawiciele kaŜdego klubu i do tego Pan 
Maciej Spurek – pracownik Zakładu Usług Miejskich odpowiedzialny za te sprawy  
w ZUM – ie.  
Drugie pytanie dotyczyło Gminnej Komisji Przeciwdziałania Problemów Alkoholowych. 
Praktycznie w dniu 27 grudnia powołałem Komisję w składzie niezmienionym,  
z wyjątkiem to, Ŝe Cezary Słowik zastąpił ks. Pawła Anioła, który nie uczestniczył, czyli:  
Szałapski Artur, Szczepanek Hanna, Grabowska Agnieszka, Hapczyn Krzysztof, Kraus 
Małgorzata, Pietrkiewicz Rafał, Renduda – Dudek Irena, Turzyńska Barbara. W tym 
składzie w dnia 27 grudnia została powołana komisja po to, Ŝeby zapewnić ciągłość 
funkcjonowania po wyborach, bo tamta wygasła. 
Kolejne pytanie dotyczyło opracowania planu akcji kurierskiej na terenie miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego. Co to jest takiego ta akcja kurierska? Obowiązek organizacji słuŜby 
kurierskiej wynika w gminach do wójtów, burmistrzów, w powiatach do starostów. 
Wynika to z kilku postanowień róŜnego rodzaju dokumentów, przede wszystkim z ustawy 
o powszechnym obowiązku obrony Rzeczpospolitej Polskiej, równieŜ z § 17 
Rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji, Obrony Narodowej oraz 
Infrastruktury z 5 lipca 2002 r. w sprawie doręczenia kart powołania i rozplakatowania 
obwieszczeń o stawianiu się osób do czynnej słuŜby wojskowej oraz Zarządzenia 
Wojewody z listopada 2010 r w sprawie organizacji akcji kurierskiej na terenie 
Województwa. Celem akcji kurierskiej jest zorganizowanie i doręczenie kart powołania 
do odbycia ćwiczeń wojskowych, przeprowadzonych w trybie natychmiastowego 
stawiennictwa oraz do czynnej słuŜby wojskowej w razie ogłoszenia mobilizacji w czasie 
wojny, wezwań do wykonywania świadczeń na rzecz obrony oraz rozplakatowywania 
obwieszczeń o powoływaniu osób do czynnej słuŜby wojskowej w razie ogłoszenia 
mobilizacji. W celu realizacji tych zadań zostało podpisane przeze mnie porozumienie z 
Wojskowa Komendą Uzupełnień w Sandomierzu. Państwo moŜecie wiedzieć, Ŝe jest taki 
plan akcji kurierskiej, jego treść jest zastrzeŜona. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Rozumiem. Dziękuję Panie Prezydencie. 
To juŜ chyba wszystkie pytania były dotyczące. 
Prezydent J. Wilczyński – Jeszcze coś chyba było. Powierzenie realizacji utrzymania 
czystości chodników na terenie miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Zakładowi Usług 
Miejskich powierzyłem do sprzątania te chodniki, które są przy drogach gminnych i które 
nie przylegają bezpośrednio do posesji, bo nic się nie zmienia, Ŝe przy posesjach 
obowiązkiem jest kaŜdego właściciela porządkowanie chodników. Pani pytała pewnie  
o to, czy doszliśmy juŜ do porozumienia z Powiatem – jeszcze nie. To dotyczy, dlatego to 
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jest zarządzeniem bo ja mogę tylko to, co dotyczy dróg gminnych w ten sposób zrobić. To 
chyba wszystkie były pytania. Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję Panie Prezydencie. Do punktu 
odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłaszał się Pan Radny Kunat i bardzo bym prosił, 
Ŝeby Pan był uprzejmy zabrać głos. 
Radny J. E. Kunat – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Panie Prezydencie! Ja nie 
chciałbym być natrętny, ale wie Pan, ale w sprawie odpowiedzi na tę moją interpelację – 
otóŜ, odpowiedź z Powiatu była dnia 16 listopada. Wiemy, jaki dzień mamy dzisiaj. 
Proszę Państwa! Moja interpelacja była złoŜona dobrze ponad pół roku temu więc  
w związku z tym jeŜeli do tej pory jeszcze nie jest ustalone, czyj to jest grunt itd., boje się, 
Ŝe ta sprawa moŜe mieć taką brodę jaka miała kiedyś wiata przystankowa  
przy ul. Rudzkiej. Dlatego proszę bardzo, zwaŜywszy, Panie Prezydencie, ze dotyczy to 
osób niepełnosprawnych i Pan równieŜ wiele rzeczy działał na rzecz tego Stowarzyszenia 
„Tacy Sami” i to jest tez taka mała cegiełka, Ŝeby naprawdę pomóŜ im i nie czekać 
następnych parę ładnych miesięcy tylko załatwić sprawę bardzo, bardzo szybko. 
Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. A propos odpowiedzi 
na interpelację, prawda? Bardzo proszę, Pan Radny Henryk RoŜnowski. 
Radny H. RoŜnowski – Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Odnośnie przychodni 
na os. Ogrody – tam nie chodzi tylko o sam moŜe podjazd dla osób niepełnosprawnych, 
ale generalnie w rozmowie ze Starosta i Powiatem jako takim naleŜy uwzględnić temat 
równieŜ zagospodarowania terenu wokół przychodni. To, co zostało zrobione jeszcze za 
poprzedniego kierownictwa, kiedy przychodnia nie była jeszcze sprzedana, to jest to za 
mało. Tam naleŜy w ogóle temat parkowania przed przychodnią i dojazdu do przychodni 
generalnie uporządkować bo dzisiaj ustanowienie jednego miejsca, co kolega Edward 
mówi, to załatwia sprawę ad hoc tylko, a nie załatwia tematu jako takiego. Jest to  
w środku osiedla jedno z najbardziej takich zaniedbanych miejsc, dlatego, Ŝe przychodnia 
jest juŜ obiektem prywatnym, natomiast teren wokół przychodni jest w zarządzie skarbu 
Państwa. Tak, Ŝe trzeba to w jakiś sposób generalnie uporządkować. Jeszcze jedna sprawa 
do interpelacji, chciałem tylko nawiązać do mojej interpelacji, Ŝe ja na temat poprawienia 
jakości funkcjonowania Ŝłobka mówiłem juŜ w poprzedniej kadencji, takŜe Cię nie 
podsłuchiwałem, Panie Prezydencie. 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Czy Pan Prezydent 
będzie odpowiadał na te uwagi Państwa Radnych? 
Prezydent J. Wilczyński – Tak, Panie Przewodniczący. Jeszcze Państwo wysłuchają. 
Generalnie te dwie uwagi dotyczą jednego problemu. Pan Edward trochę tutaj emocjami 
próbuje mnie zmusić do działań, które nie są moim obowiązkiem, lecz obowiązkiem 
zarządcy. JeŜeli mówimy, Ŝe to jest teren Skarbu Państwa, ja nie mogę wydatkować 
środków ani nic realizować na tym gruncie. PrzekaŜę obie te uwagi do Starosty 
Powiatowego, aby ten problem rozwiązać. To nie jest tak, Ŝe ten temat mnie nie 
interesuje. Interesuje mnie, bo zgadzam się, Ŝe powinno być miejsce dla osób 
niepełnosprawnych, tak jak i zgadzam się, Ŝe to jest, zostało jedno z najbrzydszych 
miejsc, jeŜeli chodzi o otoczenie, jeŜeli chodzi o osiedle Ogrody, które staramy się, Ŝeby 
adekwatnie do nas wyglądało z roku na rok coraz lepiej i ten temat trzeba rozwiązać 
kompleksowo. Tyle, jeŜeli chodzi o uwagę do Ŝłobka. Faktem jest Ŝe w tym roku mija 
termin ponad 10 lat chyba, gdy juŜ umowa wygasa ze Ŝłobkiem, będziemy musieli na sesji 
Rady Gminy wrócić do tematu, co dalej z tym obiektem, dlatego wszystko się w dobrym 
czasie zbiegło. Dziękuję serdecznie. 
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Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Rozumiem, Ŝe punkt 
dziewiąty – odpowiedzi na zapytania i uwagi został wyczerpany.  
 
 
Ad. X/ Sprawy róŜne: 
 
1)  Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak – Przechodzimy do punktu 
ostatniego, dziesiątego – sprawy róŜne. W związku z tym chciałem Państwa Radnych 
poinformować, Ŝe w dniu dzisiejszym na moje ręce napłynął dokument (załącznik nr 36 
do protokołu), a mianowicie Regulamin Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej 
Rzeczypospolitej Polskiej. Zawiązuje się Klub Radnych w naszej Radzie Miasta  
w składzie: Pani Barbara Buszkiewicz, Pan Zbigniew Moskalewicz, Pan Dariusz 
Wierzbiński i Pan Robert Martynowski. Przewodniczącym Klubu Radnych Platformy 
Obywatelskiej wybrany został Pan Robert Martynowski – gratuluje Panie Radny funkcji, 
Zastępcą Przewodniczącego została tuz obok mnie siedząca Pani Wiceprzewodnicząca 
Pani Barbara Buszkiewicz a Sekretarzem Klubu został Pan Dariusz Wierzbiński. Dobrze, 
no więc w ten sposób ukonstytuował się wreszcie Klub Platformy Obywatelskiej Rady 
Miasta. Szanowni Państwo Radni! Gratulacje będziemy składali, a Panu 
Przewodniczącemu w szczególności, potem. 
Ja mam jeszcze dwie sprawy. Mianowicie, na moje ręce wpłynęło pismo z Ogniska Pracy 
Pozaszkolnej plastycznej tej treści. Ja się moŜe nie tyle odwołuje do Państwa Radnych, 
chociaŜ zwłaszcza do Państwa Radnych był kierowany, co korzystając  
z mediów do ogółu opinii publicznej. Mianowicie, od roku Ognisko Pracy Pozaszkolnej 
funkcjonuje w nowej siedzibie przy ul. Kilińskiego 12 a. W zmodernizowanych 
pomieszczeniach mieści się pracownia rysunku dla młodzieŜy, plastyczna dla dzieci, 
studio fotograficzne oraz pracownia audiowizualna. Ja bym skrócił ten apel dyrektora, 
Pana Tomasza Kandyby. Chciałbym skierować do Pana prośbę o przekazanie, w miarę 
moŜliwości róŜnorodnych publikacji, które dotyczą tematu sztuki: malarstwo, 
architektura, rzeźba, fotografia, film, teatr, sztuki uŜytkowe i teorie sztuki, filozofia, 
estetyka, kulturoznawstwo, ale takŜe ksiąŜek prezentujących róŜnorodne źródła inspiracji 
przydatne w procesie tworzenia i edukacji artystycznej. Księgozbiór artystyczny ogniska 
plastycznego pracy pozaszkolnej się formalnie nazywa, stanie się dla ostrowieckiej 
młodzieŜy waŜnym bodźcem rozbudowującym zainteresowania sztuką. Proszę Państwa! 
Po prostu Kilińskiego 12 a poprze popularne ognisko plastyczne podległe Starostwu 
Powiatowemu w Ostrowcu i uwaŜam ten apel Pana dyrektora Kandyby za istotny. JeŜeli 
to trafi do opinii publicznej, a ktoś takimi woluminy posiada, to bym prosił o 
przekazywanie w celu stworzenia biblioteki.  
I na koniec moja uwaga jeszcze jedna. Szanowni Państwo! Wczoraj się widziałem z 
Panem Profesorem Henrykiem Samsonowiczem i w związku z tym zaczadziały jego 
osobowością zamiast Jana wymieniałem przy uchwałach Henryka Samsonowicza, za co 
przepraszam, taka była moja, prawda, niedyspozycja z tego powodu. Dziękuję. Otwieram 
temat „Sprawy róŜne”. Bardzo proszę. 
 
2) Radny H. RoŜnowski – Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Przyjęli śmy 
dzisiaj uchwałę w sprawie sprzedaŜy budynku Ogrody 69. To jest ten budyneczek taki na 
środku osiedla i tutaj w tejŜe uchwale pisze się o tym, Ŝe zbycie umoŜliwi równieŜ 
nabywcy swobodne i niezaleŜne inwestowanie na niej, tym samym zapewni jej 
najbardziej racjonalne zagospodarowanie. Ja bym miał do Pana Prezydenta prośbę przy 
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rozpisywaniu przetargu, Ŝeby uwzględnić, Ŝe jest to w środku osiedla, Ŝeby tam 
działalność nie była uciąŜliwa prowadzona ewentualnie w tym budynku, bo to jest vis – a 
– vis jednego i drugiego bloku. 
Wiceprezydent J. Górczyński – Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! Nic 
niezgodnego z prawem tam nie powstanie. Prawdopodobnie zakład mechaniczny nie 
powstanie w środku osiedla, więc uspokajamy. Nabywca, który dokona nabycia przed 
nabyciem moŜe wystąpić o warunki zabudowy i zagospodarowania, które nie roszczą 
prawa do terenu i określimy, jaka, jakiego typu inwestycja, jakiego typu przedsiębiorstwo 
czy usługi mogą być tam prowadzone. Na pewno musi być wzięte pod uwagę, Ŝe to jest 
osiedle i nie związane z uciąŜliwością, biuro projektowe, biuro rachunkowe, tego typu 
rzeczy, które nie są uciąŜliwe dla otoczenia. 
 
3) Radny H. RoŜnowski – Jeszcze jedno, Panie Prezydencie. W uchwale budŜetowej, tu  
w dyskusji na sesji mówiliśmy o inwestycjach, jakie prowadzimy i o skromnych środkach, 
jakie Gmina posiada, z uwagi na sytuację, jaka w kraju jest. Ja chciałem zapytać, czy 
moŜemy przewidywać, jakie środki unijne moŜemy pozyskać do zasobu budŜetowego 
gminy w roku bieŜącym? 
Prezydent Miasta – Jarosław Wilczyński – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! JeŜeli 
chodzi o środki unijne, to wchodzimy w fazę realizacji największych projektów. Ten rok 
chyba będzie rekordowy pod kątem środków, które płyną na nasze konto ze strony Unii 
Europejskiej. Mamy zakontraktowane: budowę ulicy Zagłoby, rewitalizacja, gdzie 
będziemy finalizować wszelkie roboty i tutaj teŜ jest duŜo środków zewnętrznych, 
przyglądamy się równieŜ środkom innym, które mogą być przyznane dla instytucji 
gminnych. NajwaŜniejszym takim projektem – ja juŜ sygnalizowałem – na który 
czekamy, co moŜe być nowa umowa, to są środki – albo będą unijne, albo z Narodowego 
Funduszu – środki zewnętrzne, które Miejska Energetyka Cieplna chce pozyskać na 
przebudowę sieci ciepłowniczej w mieście. Wysokość samej dotacji to byłoby ok. 12 mln 
zł tak, Ŝe priorytet jest taki wszędzie tam, gdzie są środki zewnętrzne, muszą się znaleźć 
środki własne, choćby trzeba było przycisnąć pasa gdzie indziej. Dziękuję. 
Radny H. RoŜnowski – tutaj dyskutowaliśmy na temat MPK na poprzedniej sesji i temat 
MPK jest takim bardzo nośnym tematem, ja wczoraj miałem przyjemność wyczytać  
w internecie, Ŝe ośrodki mniejsze niŜ nasz, pozyskały środki z Unii na zakup taboru 
autobusowego. ZałóŜmy, taka miejscowość jak Jarocin kupuje 8 autobusów. Dlaczego 
nasza firma nie mogła takiego wniosku złoŜyć w odpowiednim czasie i dzisiaj bylibyśmy 
na poziomie – załóŜmy – Jarocina?  
Prezydent J. Wilczyński – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Na to pytanie jest 
krótka odpowiedź: dwa powody. Pierwszy powód: Ŝeby aplikować dane środki, to musi 
być w Regionalnym Programie Operacyjnym odpowiedni zapis. JeŜeli pan prześledzi, 
pani radny, Regionalny Program Operacyjny Województwa Świętokrzyskiego na lata 
2007-2013, nie znajdzie pan takiego paragrafu. W sąsiednim województwie 
podkarpackim jest, Ŝe moŜna było aplikować na zakup taboru. 
Drugi bardziej złoŜony problem, to nawet jak gdzieś tam moŜna było tylnymi drzwiami 
próbować aplikować o te środki, to po analizie finansowej przedsiębiorstwa drzwi się 
zamykały. Po prostu przedsiębiorstwo, które ma kapitały ujemne, nie spełnia Ŝadnych 
kryteriów, aby aplikować środki zewnętrzne. I to jest problem, który nie powstał w ciągu 
ostatnich 4 lat, tylko powstał w ciągu kilkunastu lat funkcjonowania w tym systemie 
transportu publicznego w Ostrowcu. Ale myślę, Ŝe mamy przewidziane w I kwartale tego 
roku sesję tematyczną, myślę, Ŝe w miesiącu marcu będziemy dyskutować na temat 
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transportu publicznego w mieście, w tym równieŜ o Miejskim Przedsiębiorstwie 
Komunikacji i na wiele pytań i niejasności jasno i czytelnie sobie odpowiemy tak, 
Ŝebyście państwo mogli później rzetelnie informować mieszkańców o tym, jak ta sytuacja 
wygląda w mieście. Dziękuję. 
 
4) Przewodniczący RM – J.W. Kotasiak – kto z państwa radnych chce jeszcze zabrać 
głos? Nie widzę.  
Chciałem wobec tego zwrócić się do państwa radnych z jeszcze jedną taką sprawą, 
mianowicie trwa kampania wyborcza do rad osiedlowych i w związku z tym proszę, aby 
państwo uczestniczyli w tych spotkaniach. Biuro Rady Miasta wydaje państwu radnym 
odpowiednie zaświadczenia upowaŜniające do otwierania tychŜe zebrań, proszę o tym 
szczególe formalnym pamiętać.  
 
5) Prezydent Miasta – J. Wilczyński – w sprawach róŜnych chciałem poinformować 
państwa radnych, Ŝe w nawiązaniu do uchwały z ubiegłego roku z miesiąca listopada 
odnośnie upowaŜnienia mnie do negocjacji jak najbardziej korzystnej ceny zakupu akcji 
Klubu Sportowego KSZO Sportowa Spółka Akcyjna, otrzymałem na dzień dzisiejszy 
odpowiedzi wszystkich udziałowców. Z tych odpowiedzi wynika, Ŝe byłaby moŜliwość 
zakupu akcji, jednakŜe kwoty, jakie są proponowane, są nieadekwatne, nie wiem, Ŝadnej 
ekonomii się nie trzymają, ja mówię tutaj szczególnie o 41% akcji od pana Tadeusza 
Dąbrowskiego, który zaproponował kwotę nabycia przez Gminę, milion zł netto plus 
jakieś tam uregulowania wobec niego innych spraw. Według mnie wyklucza to 
jakiekolwiek realne moŜliwości nabycia akcji przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski.  
W sumie te akcje by kosztowały 1.200 tys., a wszyscy wiemy, Ŝe klub ma zobowiązania 
róŜnego rodzaju, które teŜ trzeba by było spłacić, sami państwo sobie odpowiedzcie na to 
pytanie. Dziękuję. 
 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak – dziękuję bardzo. Sądzę, Ŝe dla zainteresowanych 
jest niesłychanie waŜna ta informacja.  
JeŜeli nie ma Ŝadnych uwag, pytań, zapytań w sprawach róŜnych, zamykam VI sesję Rady 
Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 
 
Na tym obrady zakończono.  
 
Sesja zakończyła się o godz. 13.35. 
 
Protokołowały:       Przewodniczył: 
 
M. Kamińska       Przewodniczący Rady Miasta 
A. Krakowiak         Janusz Wojciech Kotasiak 
 


